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Protokół Nr 7/2023 

z posiedzenia Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług  

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 28 sierpnia 2023r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Tomasz Rurarz - Przewodniczący Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

 

Ad. pkt. 1. 

 Otwarcie posiedzenia. 

  

Tomasz Rurarz – Przewodniczący Komisji  – otworzył posiedzenie Komisji i powitał 

wszystkich obecnych. 

 Przewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 Przewodniczący sprawdził, czy wszyscy radni widzą i słyszą obrady. Następnie 

odczytał listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność. 

 

Ad. pkt. 2.  

 Przyjęcie porządku posiedzenia. 

  

 Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 1 do protokołu).  

Brak głosów w dyskusji.  

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca czerwca br.  

4. Efekty działań związanych z rozwojem przedsiębiorczości w gminie.  

5. Wykorzystanie środków unijnych przez gminę. 

6. Działalność wysypiska odpadów komunalnych, dzikie wysypiska.  

7. Informacja na temat przygotowania placówek oświatowych do nowego roku 

szkolnego. 

8. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie posiedzenia.   

Komisja  przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 

 

Ad. pkt. 3. 

Przyjęcie protokołu z miesiąca czerwca br. 

 

Przewodniczący poinformował, że protokół Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Budżetu, Handlu i Usług Rady Miejskiej w Opocznie nr 6/2023 z dnia 26 czerwca 2023r. był 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy, jak 

również projekt protokołu został zamieszczony w informatorze programu e - sesja.  

Przewodniczący zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu nr 6/2023 z dnia 26 czerwca 

2023r.   
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 Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 26 czerwca 2023r.  

Komisja głosami: za – 6, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia                     

Nr 6/2023  z dnia 26 czerwca 2023r. 

 

Ad. pkt. 4. 

Efekty działań związanych z rozwojem przedsiębiorczości w gminie.  

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła 

informację /załącznik nr 2 do protokołu/.  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił informację przygotowaną przez Zespół ds. 

Rozwoju Społeczno-Gospodarczego /załącznik nr 3 do protokołu/.  

W dyskusji głos zabrali: radna Jadwiga Figura, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radna Jolanta 

Łuczka-Nita. 

Komisja przyjęła informacje do wiadomości.  

 

Ad. pkt. 5. 

Wykorzystanie środków unijnych przez gminę. 

Sylwia Olędzka – Dyrektor Wydz. Funduszy Europejskich – przedstawiła informację 

/załącznik nr 4 do protokołu/.  

W dyskusji głos zabrali: radna Jadwiga Figura, Dyrektor Sylwia Olędzka, Sekretarz Miasta 

Janusz Klimek, radny Andrzej Pacan.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

 

Ad. pkt. 6. 

Działalność wysypiska odpadów komunalnych, dzikie wysypiska.  

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska – przedstawiła informację 

/załącznik nr 5 do protokołu/.  

Informacja przygotowana przez Spółkę PGK stanowi załącznik nr 6 do protokołu.   

Jadwiga Figura – radna - prosi, aby zainteresować się uporządkowaniem posesji obok sklepu 

Biedronka przy ul. Piotrkowskiej (na posesji jest dzikie wysypisko śmieci).  

Komisja przyjęła informacje do wiadomości.  

 

Ad. pkt. 7. 

Informacja na temat przygotowania placówek oświatowych do nowego roku 

szkolnego. 

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił informację /załącznik nr 7 do 

protokołu/.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

 

Ad. pkt. 8.  

 Zaopiniowanie materiałów na sesje. 

  

A) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

 
a) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu (Bukowiec Opoczyński);  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 8 do protokołu/.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  
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b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu (Antoniów);  
Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 9 do protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

c) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu (Sielec – Stużno);  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił  projekt uchwały /załącznik nr 10 do 

protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radny Tadeusz Brola, Sekretarz Miasta Janusz Klimek. 

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

d) udzielenia pomocy rzeczowej dla Gminy Sławno;  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta  – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 11 do 

protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 5 przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2023 – 2040; 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy  – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 12 do 

protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

f) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2023; 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały / załącznik nr 13 do 

protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radna Jolanta Łuczka-Nita, Skarbnik Magdalena Ślęzak.  

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków; 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 14 do protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji.   

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

h) przyznania pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości oraz wyrażenia zgody na zbycie 

w trybie bezprzetargowym; 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały /załącznik nr 15 do protokołu/.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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i) określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Opoczno; 

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska – przedstawiła projekt uchwały 

/załącznik nr 16 do protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

j) określenia trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego; 

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła projekt 

uchwały /załącznik nr 17 do protokołu/.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

k) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w sprawie powołania 

Związku Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Miejskiego Obszaru 

Funkcjonalnego Tomaszów Mazowiecki – Opoczno. 

Sylwia Olędzka – Dyrektor Wydz. Funduszy Europejskich – przedstawiła projekt uchwały 

/załącznik nr 18 do protokołu/.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

B) Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za I półrocze 

2023r.  

Elżbieta Matyśkiewicz – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła 

informację /załącznik nr 19 do protokołu/.  

W dyskusji głos zabrali: radna Jadwiga Figura, Dyrektor Elżbieta Matyśkiewicz.  

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

 

Ad. pkt. 9.  

Zapytania i wolne wnioski. 

 

Radna Jolanta Łuczka-Nita: 

a) zgłosiła pilną konieczność uporządkowania ronda przy EZDECHU (wykosić), składała 

w tej sprawie pismo, jednak do dnia komisji nie otrzymała odpowiedzi, 

b) zgłosiła bardzo słabą widoczność przy wyjeździe z ul. Świerkowej w ul. Inowłodzką z 

powodu zagospodarowania pasa przydrożnego (łąka kwietna) ul. Świerkowej, prosi o 

podjęcie stosownych działań.  

 

Radna Jadwiga Figura: 

a) zgłosiła konieczność pilnego remontu ulicy tzw. Staropiotrkowskiej (od ul. Szkolnej w 

kierunku kapliczki), 
b) poprosiła, aby porządek najbliższej sesji uwzględniał temat wysokich podwyżek cen za 

centralne ogrzewanie, naliczonych przez Zakład Energetyki Cieplnej (zaprosić Prezesa 

ZEC).   
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Ponadto w dyskusji zabrał głos Sekretarz Miasta Janusz Klimek.  

 

Ad. pkt. 10.  

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Godzina rozpoczęcia komisji 13.00, godzina zakończenia komisji 15.30. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.   

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

 

 

 

 

 

                Przewodniczący Komisji  

 

                                                                                                         Tomasz Rurarz 

 

 

 
 

Protokołowała: 

B. Kędziora 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej w Opocznie  

http://www.opoczno.esesja.pl/

